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Protokół Nr LX/2023  

z sesji Rady Miejskiej w Chojnie 

w dniu 26 września 2023 r. 

Do punktu 1, 2 i 3. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13.00 i trwała do godz. 13.50. Obrady rozpoczął i prowadził 

wiceprzewodniczący rady Bartosz Michno. Przywitał wszystkich zgromadzonych na sesji – 

radnych, panią burmistrz, zastępcę burmistrza, skarbnika Gminy, panią mecenas, dyrektorów 

jednostek gminy, sołtysów oraz pracowników Urzędu Miejskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 12 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Marek Bednarz  

2. Michał Burak 

3. Wojciech Łosowski 

4. Beata Malecka 

5. Bartosz Michno 

6. Monika Odróbka 

7. Anna Panas  

8. Małgorzata Przybylska 

9. Agnieszka Sikora  

10. Halina Szczygieł 

11. Marlena Witek 

12. Małgorzata Wójcik 

Nieobecni: Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Norbert Oleśków 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący rady stwierdził, że protokół z przebiegu LIX sesji (24.08.2023 r.) został 

sporządzony, uwag do niego nie wniesiono. W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LIX sesji (24.08.2023 r.).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz Michno, Monika 

Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina Szczygieł , Marlena 

Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Norbert Oleśków 

Do przedłożonego porządku obrad nie było uwag.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Do punktu 4.  

Informacja burmistrza o pracach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz B. Rawecka –26 sierpnia uczestniczyłam wraz wiceprzewodniczącym rady Panem 

Bartoszem Michno i zastępcą Panem Marcinem Pisanko w Święcie Chleba, które odbyło się w 
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Krzymowie. W dniach 1-3 września odbyły się już po raz 33 Dni Integracji i Ekumenizmu.  

W ramach tych Dni mieliśmy okazję uczestniczyć w nabożeństwie ekumenicznym w Kościele 

Mariackim oraz w nabożeństwie, które odbyło się na cmentarzu. Zostały również wystawione 

obrazy autorstwa Thomasa Dzierana, który chciał zaprezentować swoją wizję naszego terenu. 

Piękne prace, warto było je zobaczyć. Odwiedziliśmy grób księdza Jana Zalewskiego, który 

był zarówno proboszczem parafii pw. Świętej Trójcy w Chojnie, jak i przewodniczącym 

Fundacji Polsko-Niemieckiej. Poza tym dzięki Centrum Kultury uroczystości były uświetnione 

pięknymi występami i koncertami. 4 września byliśmy na rozpoczęciu roku szkolnego 

w chojeńskich szkołach podstawowych. Myślę, że szkoły były na tyle dobrze przygotowane, 

że nie było żadnych problemów. 9 września mieliśmy przyjemność uczestnictwa, również 

z Panem Przewodniczącym Bartoszem Michno i Panem Zastępcą Marcinem Pisanko,  

w Międzynarodowych Manewrach Pożarniczych, które odbyły się na poligonie w Chojnie. 

Teren został użyczony Ochotniczej Straży Pożarnej. W manewrach oprócz polskich jednostek 

uczestniczyły jednostki z Ukrainy, Holandii, Niemiec i Czech. Dziękuję KGW Krzymowianki 

za przygotowanie posiłków wszystkim uczestnikom manewrów, pracownikom Centrum 

Kultury również za przygotowanie spotkania na dole ratusza. Szczególne podziękowania 

składam na ręce Prezesa Ochotniczych Straży Pożarnych gminy Chojna Pana Sławomira 

Trzópko, jak również Państwowej Straży Pożarnej, dzięki którym mieliśmy specjalistów  

od pożarów, od wypadków, którzy na miejscu udzielali wskazówek naszym strażakom.  

10 września na stadionie Odry Chojna odbyły się zawody sportowe dla najmłodszych dzieci. 

W tym samy dniu uczestniczyłam również w dożynkach, które odbyły się w Garnowie.  

W dożynkach brało również udział sołectwo Nawodna, tym bardziej, że powstało tam nowe 

Koło Gospodyń Wiejskich z panią Justyną Bednarz na czele. Panie mogą pochwalić się już 

swoimi osiągnięciami, bo świetnie gotują. 11 września uczestniczyłam w festynie zakończenie 

lata w Grzybnie. Świetna impreza, dobrze zorganizowana. 14 września odbyła się uroczystość 

50-lecie pożycia małżeńskiego dla ośmiu par. Uroczystość odbyła się w tutejszej Sali 

posiedzeń, z udziałem ministra Marka Gróbarczyka, pana Wojewody Zbigniewa Boguckiego, 

który wręczał jubilatom medale. Za to serdecznie im dziękuję, że znaleźli czas, by dodatkowo 

uświetnić tę uroczystość. 17 września uczestniczyłam w powiatowych zawodach pożarniczo-

sportowych w Mieszkowicach, w których jednostka OSP w Chojnie, zarówno kobiet, jak i 

mężczyzn zajęła pierwsze miejsce. Strażacy będą reprezentować nasz powiat w zawodach 

wojewódzkich. 18 września byliśmy w Ministerstwie Infrastruktury, gdzie spotkaliśmy się z 

Dyrektorem Głównym Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie, panem Grzegorzem 

Dziedziną w sprawie wspólnego wybudowania ścieżek rowerowych na trasie Krajnik-Chojna i 

Chojna-Godków. Przy okazji poruszono też inne tematy, między innymi budowa obwodnicy 

Chojny. 25 września spotkałam się z mieszkańcami budynku przy ul. Bol. Prusa 3 w sprawie 

zamontowania wodomierzy radiowych, a także urealnienia kosztów na ogrzewanie i podgrzanie 

wody. W spotkaniu uczestniczyli również: zastępca burmistrza Marcin Pisanko, naczelnik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Barbara Krygiel, pracownicy Wydziału Finansowo-

Księgowego i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego w Chojnie. Na pewno 

liczniki zamontujemy, a urealnienie kosztów wcale nie spowoduje podwyżek. W Centrum 

Informacji w Chojnie podpisałam umowę z Instytutem Pamięci Narodowej reprezentowanego 

przez dyrektora Oddziału w Szczecinie Pana Krzysztofa Męcińskiego w sprawie stworzenia 

filmu dokumentalnego o filii obozu koncentracyjnego w Königsberg Neumark. 

Odpowiedzialnym za stworzenie tego filmu będzie pan Przemysław Kaweński. Od 4 do 21 

września odbyły się zebrania wiejskie, na których m.in. uchwalane były projekty funduszu 

sołeckiego na 2024 rok. Chcę poinformować panią radną z Grzybna, że w ramach programu 

Polski Ład gmina otrzymała wstępną promesę na budowę oczyszczalni ścieków w Grzybnie. 

Dokonana została zmiana organizacji ruchu, już właściwie po raz drugi, w części ulicy 

Malarskiej i Piekarskiej. Mamy już kolejny wniosek mieszkańców, nad którym również się 
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pochylimy. Chcielibyśmy po prostu ułatwić życie mieszkańcom, ale też i zadbać o ich 

bezpieczeństwo. Dziękuję uprzejmie.  

Sprawozdanie z prac burmistrza stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do punktu 5.  

Informacja przewodniczącego rady dotycząca spraw w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący rady B. Michno – 31 sierpnia i 1 września wpłynęły kserokopie 

wykazów nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie 8 w miejscowości Chojna, 

ulica Hangarowa i w obrębie Mętno przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargów 

ustnych nieograniczonych i nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie Kamienny Jaz 

przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargowej na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. 7 września wpłynęło zaproszenie do typowania oraz zgłaszania 

kandydatów do nagrody Starosty Gryfińskiego. Termin zgłaszania kandydatów upływa  

30 września. Zachęcamy do zgłaszania kandydatur. 1 września pełnomocnik rządu  

ds. odszkodowań za szkody wyrządzone agresją i okupacją niemiecką w latach 1939-1945 

zwrócił się z apelem o godne upamiętnienie 84. rocznicy brutalnej i nieuzasadnionej agresji 

Niemiec na Polskę poprzez podjęcie uchwały przez radę w sprawie reparacji, odszkodowań  

i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszej okupacji na terenie Chojny. Zachęcam, abyście Państwo to przeanalizowali  

i wspólnie podjęli decyzję.  

Pisma są do wglądu w Biurze Rady. 

 

Do punktu 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska – zaproponowane zmiany w budżecie gminy Chojna na 2023 rok to 

zwiększenia po stronie dochodów i wydatków o kwotę 2.453.649,51 zł. Wśród 

zaproponowanych zmian po stronie dochodowej budżetu wprowadzamy wszystkie wykonane 

ponadplanowe dochody, również te otrzymane w zakresie refundacji z tytułu funduszu 

sołeckiego, dodatkowe środki z części oświatowej rezerwy ogólnej oraz subwencji ogólnej. Po 

stronie wydatkowej budżetu rozdysponowujemy te środki według zapotrzebowania 

naczelników i kierowników jednostek, zabezpieczając budżety zarówno jednostek 

oświatowych, DPS-u, jak i urzędu. Szacujemy, że te zmiany zabezpieczą podstawowe potrzeby 

w szczególności związane z wynagrodzeniem i utrzymaniem jednostek do końca roku. 

Zabezpieczamy również środki związane z funduszem sołeckim. Jest to ostatni moment, jeśli 

chodzi o zmiany tegoroczne w funduszu sołeckim. Wnioski złożyły sołectwa Krzymów, 

Białęgi, Graniczna, Krajnik Dolny. Zmieniamy również załącznik związany z dochodami  

i wydatkami wyodrębnionych rachunków dochodów oświatowych jednostek budżetowych. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Wiceprzewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz Michno, Monika 

Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina Szczygieł , Marlena 

Witek, Małgorzata Wójcik 
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NIEOBECNI (3) 

Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Norbert Oleśków 

Uchwała Nr LX/471/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok została 

podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do punktu 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chojna na lata 2023-2036. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska – uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chojna na lata 2023-2036 aktualizuje plan dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów 

budżetu gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie było. Wiceprzewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 

2023-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Wojciech Łosowski, Beata Malecka, Bartosz Michno, Monika 

Odróbka, Anna Panas, Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł, Marlena 

Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Norbert Oleśków 

Uchwała Nr LX/472/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna 

na lata 2023-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do punktu 8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych na 2024 rok. 

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska – stawki podatku z 2023 roku proponuje się podwyższyć średnio o około 

8%. Proponowana stawka najniższa to 1.020,00 zł, a najwyższa 3.890,00 zł. 

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Wiceprzewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz Michno, Monika 

Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora, Halina Szczygieł , Marlena 

Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Norbert Oleśków 
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Uchwała Nr LX/473/2023 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych na 

2024 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do punktu 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

na rok 2024.  

Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 

Skarbnik A. Górska – zaproponowane stawki podatku od nieruchomości na 2024 rok, również 

bazując na stawkach z 2023 roku, proponujemy podwyższyć o 8%.  

 

Uwag do projektu uchwały nie było. Wiceprzewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bednarz, Michał Burak, Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz Michno, Monika 

Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina Szczygieł , Marlena 

Witek, Małgorzata Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Karwan, Elżbieta Lach, Norbert Oleśków 

Uchwała Nr LX/474/2023 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2024 

została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Do punktu 10. 

Wolne wnioski. 

Radna A. Sikora - Pytanie do Pani Burmistrz. Chodzi o funkcjonowanie i użytkowanie 

Stadionu Miejskiego w Chojnie, a dokładnie przez dwie akademie piłkarskie, które mamy na 

naszym terenie, Odra Chojna i Akademia Piłkarska M-GOL. Chodzi o to, że jedna z tych 

akademii, czyli M-GOL, nie może korzystać ze stadionu. Chodzi o treningi, które mogłyby się 

odbywać na tym trawiastym boisku. Moja prośba, w moim imieniu, jak również rodziców jest 

taka, żeby umożliwić w końcu dzieciom treningi na naszym stadionie.  

Burmistrz B. Rawecka - Pani Radna, w zasadzie to nawet dziękuję Pani za to poparcie, 

ponieważ Pani syn jest akurat w tej drugiej akademii. Świadczy to o duchu sportowym 

rodziców tej drugiej akademii, że jednak uważają, że dzieci powinny trenować  

w miejscu bezpiecznym. Jedynym takim boiskiem w Chojnie jest boisko Odry Chojna. I zgadza 

się, ma Pani rację. W tej chwili Orlik będzie przechodził modernizację, dlatego będę rozmawiać 

z Odrą Chojna, by dzieci mogły trenować na nawierzchni trawiastej. Przygotowujemy 

dokumentację na boisko na lotnisku, będzie tam sztuczna nawierzchnia, ale to jeszcze daleka 

droga. Boisko górne, tak zwane boisko treningowe, na razie nie zasługuje na miano boiska  

w ogóle. Ponownie skieruję swoje zapytanie do zarządców boiska.  

Radna B. Malecka - Chciałabym serdecznie podziękować Pani Burmistrz i Panu Zastępcy za 

przybycie do Grzybna, za tak hojne wsparcie inicjatywy charytatywnej dla Wojtusia. A teraz 

jeszcze jedno pytanie, czy wiadomo coś o inwestycji, na którą mamy otrzymać pieniądze z 

KOWR-u?  

Burmistrz B. Rawecka - Jeszcze tego nie powiedziałam, ale naszą inwestycję, na którą 

otrzymamy pieniądze z KOWR-u, za którą wyszło 1.200 000,00 zł, podzielimy na dwa etapy. 
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W tym roku zrobimy jedną część i w przyszłym roku zrobimy kolejną część. Mamy już na to 

dokumentację i jeżeli otrzymamy pieniądze, to w tym roku będziemy robić pierwszy etap.  

Radna B. Malecka - Czyli dzielimy na dwa etapy, a oczyszczalnia to następny rok?  

Burmistrz B. Rawecka - W tym roku już nie zdążymy, ale najważniejsze, że są pieniądze, 

mamy dokumentację i będziemy ogłaszać przetarg. Ale przyszły rok, tak.  

 

Do punktu 11. 

Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad i braku głosów dyskusji, wiceprzewodniczący B. Michno 

zakończył i zamknął obrady LX sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Na tym protokół zakończono. 

Koniec obrad godz. 13.50. 

 

Wiceprzewodniczący Rady 

Bartosz Michno 

 

 
Przygotowała: Teresa Będzak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


